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СКУПШТИНИ ГРАДА НОВОГ САДА 

 Савет за буџет и финансије Скупштине Града Новог Сада на 1. седници, одржаној 24. септембра 

2024. године, разматрао је: 

 

1. Извештај о извршењу буџета Града Новог Сада у периоду од 1. јануара до  

30. јуна 2024. године 

2. Предлог одлуке о изменама Одлуке о буџету Града Новог Сада за 2024. годину 
 

На основу члана 51. Пословника Скупштине Града Новог Сада – пречишћен текст („Службени 

лист Града Новог Сада“, број 23/20) Савет подноси Скупштини следећи 

 

 

И З В Е Ш Т А Ј 

1. Савет за буџет и финансије Скупштине Града Новог Сада нема примедби на Извештај о 

извршењу буџета Града Новог Сада у периоду од 1. јануара до 30. јуна 2024. године и предлаже 

Скупштини да донесе Закључак у предложеном тексту. 

Бранка Бежанов, чланица Савета за буџет и финансије, издвојила је мишљење, сматрајући да је 

извршење буџета Града Новог Сада на приходној страни од приближно 51% добро, али да се, када се 

погледа структура, виде значајна одступања по изворима прихода, као на пример повећање прихода од 

пореза на зараде од 18%, који је резултат инфлације, а не значајно веће запослености. 

Када је реч о средствима утрошеним за социјалну заштиту, где је од укупно 962.000.000,00 

динара, само 10.700.000,00 динара утрошено за становање и живот, сматра да би требало размислити о 

нормативном и стварном проширењу права социјално угрожених лица.  

Такође, сматра и да су средства у укупном износу од 2.000.000.000,00 динара за потребе 

комуналног сектора неоправдано велика, те да је посебно бесмислен износ утрошених средстава од 

210.000.000,00 динара за управљање и одржавање водоводне инфраструктуре и снабдевање водом.  

 

2. Савет за буџет и финансије Скупштине Града Новог Сада нема примедби на Предлог одлуке 

о изменама Одлуке о буџету Града Новог Сада за 2024. годину и предлаже Скупштини да донесе Одлуку 

у предложеном тексту. 

Бранка Бежанов, чланица Савета за буџет и финансије, издвојила је мишљење, јер сматра да 

одустајање од реализације појединих пројеката који су буџетом планирани, само говори о томе да је део 

тих пројеката ушао у буџет из маркетиншких разлога, због избора, као и о недостатку капацитета да се 

део пројеката, пре свега у комуналној области, спроведе.  

 За известиоца Савета на седници Скупштине Града је одредио Дину Вучинић, заменицу 

председнице Савета за буџет и финансије. 

       Заменица председнице Савета 

                                                   Дина Вучинић, с.р. 


